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Lastne poti političnega dela
Komunisti v KS Ajdovščina, povezani v dveh osnovnih orga-
nizacijah, so že pred dvema letoma ugotovili, da morajo
poenotiti svoja stališča do splošno družbenih in krajevnih
problemov. Zato so sklenili, da je treba spodbuditi ne samo
povezavo med obema 0 0 ZK, temveč tudi med krajevnimi
skupnostmi v občini, da morajo komunisti z osebnim zgle-
dom in aktivnostjo delati na tem, da se povrne ugled organi-
zaciji, da je treba zato poiskati nove metode dela, odpravljati
malodušje v lastnih vrstah, poskrbeti za organizacijsko utrdi-
tev obeh osnovnih organizacij in še kaj.

Konec januarja letos so na skupni programski konferenci ugotav-
Ijali, kako so uspeli realizirati zastavljene cilje. Iskanje novih metod
dela ni bilo lahko. Preveč je bilo obveznih nalog, dirigiranih s strani
mestnega, republiškega in zveznega vodstva. Sodelovati je bllo treba
v vsesplošnih razpravah o tako imenovani »kritični analizi«, kongres-
nih gradivih, nalogah komunistov v socialistični zvezi, prenovi zveze
komunistov, udeležiti se akcije za Ijubljanski samoprispevek itd. Ven-
dar so komunisti ugotavljali, da hkrati z drugimi zgolj pospešujejo
inflacijo besed, ne da bi uspeli kakorkoli vplivati na spreminjanje
razmer in razreševanje vsesplošne krize. Zato je postalo še bolj nujno
iskanje lastnih poti političnega dela.

Spremembo v metodah dela so pomenili organizirani pogovori
z republiškimi in mestnimi funkcionarji, na katerih so želeli komunisti
s konkretnimi vprašanji izpostaviti svoje poglede in nezadovoljstvo
nad čedalje hujšo krizo v državi, nad protislovenskim razpoloženjem,
ki je nastajalo in se še vedno pojavlja v drugih republikah in nad
neprestanim sestankovanjem na vseh ravneh, ki ne prinaša nikakršnih
rezultatov. Tako so se v preteklem letu srečali s Tonetom Andrličem,
Iztokom VVinklerjem, Jožetom Smoletom in Dušanom Semoličem. Na
razgibanih vsebinskih pogovorih so tako kot vsi člani ZK dobili mož-
nost, da v neposrednih stikih s funkcionarji podajo svoje poglede in
opozorijo na probleme, za katere menijo, da se rešujejo s premalo
zavzetosti in odgovornosti. Takšen način dela je prispeval k temu, da
so komunisti podali marsikatero pozitivno mnenje in dokazovali, daje
treba še vedno računati tudi z osnovnimi organizacijami, ki združujejo
pretežno člane-upokojence.

Komunisti Ajdovščine pa so bili v preteklem dveletnem obdobju
aktivni tudi v svetu KS, krajevni konferenci SZDL, v zvezi borcev,
kulturi, v temeljni in vseh drugih delegacijah. Povsod kjer delujejo,
zahtevajo spoštovanje interesov občanov, izpolnjevanje sprejetih skle-
pov in obljub ter odgovornost za njihovo neizvajanje in za sprejemanje
slabih odločitev. V okviru tega je bila krajevna skupnost nosilec pove-
zovanja krajevnih skupnosti občine v razpravi o slabih ekoloških in
prometnih razmerah v mestnem središču, dosegla je poglobljeno
razpravo o prostorskih dokumentih občine in glasno opozarjala na
premajhen posluh občinske in mestne uprave do zahtev krajanov.

Ne glede na nespomo dosežene uspehe pa so komunisti ugotavljali
tudi pomanjkljivosti v svojem delu. Tudi KS Ajdovščina še ni našla
prave vsebine in načina za delo zbora občanov in sveta stanovalcev, ni
uspela vzpostaviti pravega povezovanja s številnimi delovnimi organi-
zacijami in ustanovami na svojem področju. Krajevna konferenca
SZDL ima enake slabosti: preveč forumskega dela kot vse druge
v občini, povezovanje delegacij z delegatsko bazo je vprašljivo in tako
naprej. Skratka dela za komuniste tudi v bodoče ne bo zmanjkalo.

. Komunisti Ajdovščine so želeli tudi organizacijsko utrditi svoje vrste.
Črtali so iz zveze komunistov tiste člane, ki so postali popolnoma
pasivni, ki se niso več udeleževali sestankov in že dalj časa niso več
plačevali članarine. Seznanili so se z zavestnim izstopom nekaterih
članov. Vrsto starejših in bolnih komunistov so oprostili obveznosti.
Ker se je tako število članov zmanjšalo za približno 25%, nadaljnjih
10% pa je bilo oproščenih obveznosti, so sklenili, da se obe OO ZK
združita v eno samo ter izvolili nov sekretariat.
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